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ZÁPIS Z 85. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO DNE 23. LISTOPADU 2020 FORMOU 

VIDEOKONFERENCE 

 

Přítomni: J. Bureš, dr. Cíbik, dr. Hanulík, doc. Jinek,  Mgr. Keplová, dr. Kouba,  doc. Macková,  

dr. Pacovská, dr. Pató,  dr. Stoklasová,  Mgr. Rábová,  Mgr. Vávra 

 

Omluveni:  dr. Synková 

Nepřítomni: A. Matyášová, Bc. Valchař 

Hosté: doc. Kubeš, doc. Bubíková, doc. Hejduk, dr. Reimannová, dr. Říha,  

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 12 zvolených senátorů.  

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech 

Fakulty filozofické Univerzity Pardubice pro akademický rok 2021/2022 

4. Různé 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně AS FF Mgr. Keplová zahájila zasedání senátu, přivítala přítomné senátorky, 

senátory a hosty. Pozvánka včetně projednávaných materiálů a označením data a formy 

zasedání byla senátorům předem včas zaslána. Dnešní zasedání probíhá v souladu 

s paragrafem 7 Zákona  č. 188/2020 Sb., o zvláštních pravidlech pro vzdělávání a rozhodování 

na vysokých školách v roce 2020.  

Dr. Hanulík požádán, zda by se ujal role skrutátora. Dr. Hanulík vyjádřil souhlas. 

Hlasování:  11 PRO  0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal dr. Hanulík 

 

 

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu požádala přítomné o případné připomínky k programu. Bez připomínek. 

Hlasování: 12 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Program jednání byl schválen. 
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3. Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech 

Fakulty filozofické Univerzity Pardubice pro akademický rok 2021/2022 

 

Proděkanka Reimannová  seznámila přítomné se změnami a úpravami směrnice. 

Nová směrnice obsahuje všechny úrovně vzdělávání (nově zahrnuto doktorské studium), řeší 

pravidla přijímacího řízení pro zahraniční studenty, nově je uvedena možnost přechodu 

z jednoho SP do jiného SP. Možnost přijímat uchazeče bez přijímacích zkoušek, u jednotlivých 

SP je uveden maximální počet přijímaných studentů atd.  

Směrnice vychází ze Statutu UPa, Zákona o VŠ, z Nařízení vlády č. 274/2016 Sb. o 

standardech akreditací na VŠ a dalších dokumentů, které řeší kvalitu, odpovědnost, personální 

záležitosti, které jsou spojeny s realizací studijních programů 

Upozornila na nové webové rozhraní studujupce.cz – zde bude u jednotlivých SP, kromě 

jiného, informace o tom, zda bude nebo nebude přijímací řízení. 

 

Diskuse: 

Dr. Pacovská měla dotaz k uvedenému max. počtu přijímaných 25 studentů u Bc. SP Filosofie. 

Za KFR by mohli přijímat až 50 studentů. 

Proděkankou Reimannovou vysvětleno, že číslo 25 vychází z akreditačních materiálů, kde 

v části D I – je toto číslo uvedeno. 

Lze navýšit o 50%. Pokud se ale navýší o více jak 50%, pak by se jednalo o závažnou změnu 

ve SP (dle Opatření rektora) a garant SP musí podat žádost vč. odůvodnění. Následně se 

projedná na FF, pak na RVH UPa a předává se na NAÚ. 

 

Dr. Pató shledala v textu směrnice některé formální nesrovnalosti – interpunkce, slovosled. Po 

domluvě zašle opravené dr. Reimannové k zapracování do směrnice. 

 

Dr. Hanulík našel na str. 2 tři pasáže které jsou v rozporu se Statutem UPa nebo VŠ zákonem 

- Na str. 2 navrhované směrnice ve druhém odstavci – „…přihlášky, které budou mít 

formální nedostatky, nebudou zařazeny do seznamu uchazečů o studium.“ – Ve 

Statutu UPa je na str. 4 v odst. 3) – „Přihláška, která nemá předepsané náležitosti nebo 

trpí jinými vadami, vrátí ji příslušné SO uchazeči k opravě a doplnění. Formulace by 

měla být stejná jako je ve Statutu Upa.  

- Poznámka proděkanky Reimannové - běžná praxe SO je, že uchazeč je vyzván 

k doložení chybějících dokladů – vychází se ze Správního řádu. 

 

- V sedmém odstavci, 2. věta „Náhradní termíny přijímací zkoušky se nevypisují.“ Toto 

se týká jen AJOP AJ - upřesnila dr. Reimannová. 

- Předposlední odstavec na str. 2 – týkající se rozhodnutí o přijetí – jiný text než ve 

Statutu UPa (str. 4, odst. 6) 

- Poslední odstavec na str. 2 – týkající se náhledu uchazeče do materiálů – rozpor s VŠ 

zákonem, který v § 50, odst. 5 popisuje jinak. 
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- Na str. 11 – čl. III. – pod tabulkou vypustit větu „bakalářské a magisterské studijní 

programy pouze v prezenční formě studia. Má být FF realizuje doktorské SP ….. 

- Upravit odstavec o „rozhodnutí“ stejně jako na str. 2. 

Po domluvě dr. Hanulík zašle opravený/upravený text dr. Reimannové k zapracování do 

směrnice. 

Dále se diskutovala otázka nutnosti předkládat doklad o certifikované zkoušce z ČJ u 

uchazečů se státním občanstvím jiného státu (str. 13, čl V., odst. 1). 

Dr Reimannová vyjádřila názor, že certifikovaná zkouška je v zájmu studenta, zaručuje, že 

bude schopen se zúčastnit přednášek a seminářů.  

Dle Statutu UPa – cizinci musí prokázat jazykovou způsobilost. 

Týká se hlavně studentů Bc. a NMgr. prezenčního studia českých SP. 

Senátoři se shodli na tom, že kromě certifikované zkoušky se doplní ještě úroveň min. B1 a 

studenti Slovenské státní příslušnosti zkoušku nemusí mít. 

 

Usnesení: 

Akademický senát FF UPa projednal a schvaluje Pravidla pro přijímací řízení a 

podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech Fakulty filozofické Univerzity 

Pardubice pro akademický rok 2021/2022 po zapracování změn navržených senátory. 

 

Hlasování: 12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

Směrnice byla schválena. 

 

4 .Různé 

Děkan Kubeš připomněl, že se ve směrnici mění/posunuje termín pro podávání přihlášek do 

Bc. SP na 20. dubna 2021. 

Informoval, že během následujících 14 dnů se bude točit propagační video fakulty. Provázet 

budou dva studenti. Cílem je zviditelnění fakulty. 

Co se týká rozvolňovaní nouzového stavu – bude vydáno Opatření děkana č. 15 s účinností 

od 25. 11. 2020. 

Proděkanka Reimannová ještě informovala o tom, že zápisy pro 1. ročníky se budou realizovat 

do konce června (ne v srpnu a v záři). 

Předsedkyně AS FF Mgr. Keplová poděkovala přítomným za účast a v 15:05 zasedání 

ukončila. Předpokládané další zasedání zřejmě v lednu 2021. 

V Pardubicích 25. listopadu 2020 

Mgr. Kateřina Keplová, v. r. 

předsedkyně AS FF 

Zapsala: B. Krpatová 
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Zapsala: B. Krpatová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


